
          Załącznik do sprawozdania do uchwały Nr XVIII/120/2008  Rady Gminy Chojnów
z dnia  23 lutego 2008 r.

SPRAWOZDANIE ZE SPOSOBU ZAŁATWIENIA INTERPELACJI ZGŁOSZONYCH NA SESJI RADY GMINY CHOJNÓW W 2007 R.

Lp. Imię i Nazwisko 
radnego

Treść interpelacji Data 
zgłoszenia

Odpowiedź na interpelację Uwagi

1. Radny 
Ryszard Tajchman

W sprawie zmiany organizacji ruchu 
na ulicach: Piotrowickiej, Chmielnej 
i Złotoryjskiej w Chojnowie oraz 
nadanie ul. Piotrowskiej i Chmielnej 
statusu drogi głównej, a ul. 
Złotoryjskiej status drogi 
podporządkowanej,

31.01.2007
Interpelacja w sprawie zmiany organizacji ruchu na 
ulicach: Piotrowickiej, Chmielnej i Złotoryjskiej w 
Chojnowie oraz nadania
 ul. Piotrowskiej i Chmielnej statusu drogi głównej, a ul. 
Złotoryjskiej statusu drogi podporządkowanej została 
przesłana do Zarządu Dróg Powiatowych, jako zarządcy 
drogi Piotrowice –Osetnica oraz drogi Chojnów – 
Konradówka

2.
W sprawie zamontowania lustra w 
Osetnicy na drodze powiatowej przy 
wjeździe na osiedle,

31.01.2007
Interpelacja w sprawie zamontowania lustra w Osetnicy 
na drodze powiatowej przy wjeździe na osiedle została 
przesłana do Zarządu Dróg Powiatowych, jako zarządcy 
drogi Piotrowice –Osetnica oraz drogi Chojnów – 
Konradówka

3. W sprawie  zamontowania  lustra  na 
skrzyżowaniu  drogi  powiatowej  i 
gminnej w Piotrowicach obok byłej 
świetlicy wiejskiej,

31.01.2007
Interpelacja  w  sprawie  zamontowania  lustra  na 
skrzyżowaniu  drogi  powiatowej  i  gminnej  w 
Piotrowicach  obok  byłej  świetlicy  wiejskiej  została 
przesłana do Zarządu Dróg Powiatowych, jako zarządcy 
drogi  Piotrowice–Osetnica  oraz  drogi  Chojnów  - 
Konradówka

4. Wnioskuję o usypanie pobocza przy 
drodze powiatowej w Konradówce 
na odcinku wodospad - młyn i 
zamontowanie na łukach tego 
odcinka barier energochłonnych – 
stalowych

31.01.2007

Interpelacja w sprawie usypania pobocza przy drodze 
powiatowej w Konradówce na odcinku wodospad - młyn 
i zamontowania na łukach tego odcinka barier 
energochłonnych – stalowych została przesłana do 
Zarządu Dróg Powiatowych, jako zarządcy drogi 
Piotrowice –Osetnica oraz drogi Chojnów – Konradówka
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5. Wnioskuję o zamontowanie lampy 
oświetlenia ulicznego przy kościele 
w Konradówce

31.01.2007 W roku 2004 zostały zaproponowane i uzgodnione z 
Komisją Infrastruktury Technicznej Rady Gminy zasady i 
wykaz kolejności montowania dodatkowych punktów 
świetlnych na terenie gminy. Zasady te zostały 
przedstawione wszystkim samorządom wsi i obowiązują 
również w roku 2007. Według w/w wykazu na rok 2007 
nie przewiduje się dodatkowych punktów świetlnych w 
Konradówce.

6. Wnioskuję o przebudowę i naprawę 
przepustu pod drogą gminną w 
Konradówce naprzeciw posesji p. 
Luberdy Ryszarda,

31.01.2007 Po dokonaniu przeglądu stanu dróg na terenie gminy 
przez Komisję Infrastruktury zostanie sporządzony plan 
bieżącego utrzymania dróg, mostów, przepustów wg 
najpilniejszych potrzeb- przepust pod w/w drogą będzie 
brany pod uwagę

prac nie 
wykonano 

7. Wnioskuję  o  usunięcie  gałęzi  i 
zakrzaczeń  przy  drodze  w 
Piotrowicach odcinek Gospodarstwo 
Pomocnicze  -  łuk  drogi  i 
skrzyżowanie na Jerzmanowice oraz 
drogi  w  Konradówce  odcinek 
Konradówka od posesji 5-6,

31.01.2007
Wniosek został przesłany do Zarządu Dróg Powiatowych 
jako, że dotyczy dróg będących w ich administracji.

8. Wnioskuję o lokalizację przystanku 
PKS, o który proszą mieszkańcy 
Gołaczowa, potrzebny jest na 
początku wsi obok stacji paliw

31.01.2007 Na wniosek sołtysa wsi Gołaczów w miesiącu styczniu 
2007 roku wystąpiono do PKS Lubin z propozycją 
rozważenia lokalizacji przystanku autobusowego w 
Gołaczowie na wysokości stacji paliw. 
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9. Radny 
Edward Bekaluk

W  związku  z  ostatnią  wichurą  i 
nadmiernymi  opadami  śniegu 
zachodzi  konieczność  przeglądów 
budynków gminnych. Ze względu na 
uszkodzone dachy mieszkańcy tych 
domów są narażeni na niszczenie ich 
mieszkań poprzez zacieki. Zgodnie z 
zawartą  umową  mieszkańcy 
zobowiązani  są  do  remontu  i 
bieżącego  utrzymania  mieszkań.,  a 
nie  dachów,  co  może  spowodować 
odszkodowania  z  tytułu 
zawilgocenia  i  uszkodzenia  mebli. 
Taki  stan  grozi  zawaleniem  się 
stropów.  Proszę  Wójta  Gminy  o 
spowodowanie  przeglądów  domów 
gminnych  i  w  miarę  możliwości 
finansowych usunięcia uszkodzeń.

31.01.2007 Przeglądy gminnych budynków przeprowadzono w 
dniach 29 - 30 stycznia stosownie do zalecenia 
Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w 
związku z obfitymi opadami śniegu i huraganowymi 
wiatrami.
Informacje z przeglądu przekazane zostały do PINB w 
dniu 31.01.2007 r. W sprawie dotyczącej konkretnego 
budynku - nr 34 w Krzywej - informuję, że budynek ten 
jest wspólnotą i wszelkie czynności związane z 
remontami części wspólnych należy uzgadniać ze 
wszystkimi współwłaścicielami, co w tym przypadku też 
zostało zainicjowane - skierowano pismo do Pana 
Remigiusza Szaja. Trzeba zaznaczyć, że ze względu na 
duże zaległości w opłatach Jakie mają mieszkańcy tegoż 
budynku (ponad 3.000,- zł.) należy się spodziewać, że 
ewentualny remont zostanie wykonany w późniejszym 
terminie. W pierwszej kolejności prace będą. prowadzone 
na obiektach gdzie zaległości w opłatach nie występują,

10. Radny
 Andrzej Pyrz

Zwracam się z prośbą o rozważenie 
możliwości uruchomienia usług 
opiekuńczych przez GOPS w 
Chojnowie. Jednocześnie 
nadmieniam, że na terenie gminy 
zamieszkuje wiele osób starszych 
oraz rodzin niewydolnych 
opiekuńczo i wychowawczo.

31.01.2007
Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej informuje, że w 
chwili obecnej nie ma możliwości uruchomienia usług 
opiekuńczych. Aby zapewnić tę formę pomocy, 
należałoby utworzyć 4 etaty (co najmniej 3 opiekunki 
oraz koordynator usług opiekuńczych. Koszt zatrudnienia 
l osoby, to około 1.500 zł. miesięcznie (rocznie: 1.500 zł. 
x 4 os. x 12 m-cy = 72.000 zł.) Jednocześnie 
nadmieniamy, że koszty te, praktycznie w całości 
obciążyłyby budżet Gminy, gdyż jest to zadanie własne. 
Odpłatność za usługi ze strony podopiecznych byłaby 
minimalna, ponieważ jest ona uzależniona od dochodu 
osoby samotnej lub dochodu na osobę w rodzinie, np.:
-    Osoba samotna, dochód miesięczny ok. 800 zł. netto 

3



 odpłatność wg przykładowej tabeli za l godz. usług 
wynosi 15% roboczogodziny opiekunki, tj. 1,27 zł. (l 
roboczogodzina: 1.500 zł. x 176 godz. = 8,50 zł.)
-    Osoba w rodzinie, dochód ok. 400 zł. na l osobę - 
odpłatność za l godz. 10% roboczogodziny, tj. 0,85 zł.
Ponadto informujemy, że osoby starsze, wymagające 
pomocy osoby drugiej, mają zapewnioną opiekę przez 
osoby zatrudnione w ramach prac interwencyjnych. Od 
m-ca marca br. opieka nad osobami starszymi będzie 
nadal  sprawowana, ponieważ Urząd Gminy planuje 
zatrudnienie 10 kobiet w ramach prac społecznie 
użytecznych. Należy również dodać, że zgodnie z art. 50 
ust. l i 2 ustawy o pomocy społecznej, usługi opiekuńcze 
mogą być przyznane osobie samotnej, która z powodu 
wieku, choroby lub innych przyczyń wymaga pomocy 
innych osób, a jest jej pozbawiona oraz osobie, która 
wymaga pomocy innych osób, a rodzina nie może takiej 
pomocy zapewnić. W związku z tym, usługi opiekuńcze 
nie mogą być przyznane rodzinom niewydolnym 
opiekuńczo i wychowawczo. W takich przypadkach 
stosowane są inne formy pomocy.

11.
Proszę  o  podjęcie  kroków 
zmierzających  do  przejęcia  przez 
Gminę Chojnów boiska sportowego 
w Okmianach

31.01.2007
Gmina Chojnów wystąpi do Agencji Nieruchomości 
Rolnych o nieodpłatne przekazanie działki ( na której 
znajduje się boisko w Okmianach) na cele 
rekreacyjno-sportowe

nie przejęto 
boiska z 
powodu 
uwarunkowań 
formalno - 
prawnych

12. Radny  
Tadeusz 
Szerszenowicz

Proszę o naprawę lub o nowy 
przystanek autobusowy w 
Biskupinie, ponieważ stary został 
zniszczony podczas ostatniej burzy,

31.01.2007 Przystanek zostanie naprawiony podczas prac 
wiosennych, którymi objęte zostaną wszystkie 
przystanki.

przystanek 
naprawiono

13.
Proszę o naprawę barierki na 
środkowym moście w Biskupinie 31.01.2007

Poręcze na moście zostaną naprawione w ramach 
bieżącego utrzymania mostów i przepustów.

poręcze 
naprawiono
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14. Radny 
Tadeusz 
Tomaszewski

W sprawie usunięcia akacji 
stanowiącej  zagrożenie dla ruchu 
samochodowego i pieszych obok 
posesji nr 47 państwa Ewkowskich.

31.01.2007 Drzewo zostało wycięte i uprzątnięto teren.

15. W sprawie usunięcia gałęzi z drzew 
na skrzyżowaniu (koło sklepu),

31.01.2007 Interpelacja  w  sprawie  usunięcia  gałęzi  z  drzew  na 
skrzyżowaniu (koło sklepu) została przesłana do Zarządu 
Dróg Powiatowych, administratora drogi w miejscowości 
Biała.

16. Proszę o podjęcie rozmów w sprawie 
uporządkowania pól w otoczeniu 
wysypiska śmieci w Białej ,

31.01.2007 Zaproszenie celem zapoznania się z warunkami 
eksploatacyjnymi jak i ochroną środowiska ( gatunków 
przyległych do wysypiska) zostało przesłane do Zakładu 
Gospodarki Komunalnej w Chojnowie – zaproponowano 
termin spotkania- 01.03. 2007

trwają 
cykliczne 
monity

17.
Proszę  o  pisemną  informację  o 
zasadności  pobierania  opłat  za 
dostarczanie  wody  (instalacja)  do 
zagród.

31.01.2007 Kwestie związane z budową sieci, urządzeń 
kanalizacyjnych i wodociągowych, regulują przepisy 
ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu 
w wodę i zbiorowym odprowadzeniu ścieków ( Dz. U z 
2001 r. Nr 72 póz. 747). W szczególności art. 15 w/w 
ustawy, który nakłada na osoby ubiegające się o 
przyłączenie nieruchomości do sieci, obowiązek poniesienia 
kosztów związanych z budową przyłączy. Celem 
wyeliminowania indywidualnego, uciążliwego, załatwiania 
spraw związanych z przyłączeniem się każdego 
gospodarstwa do sieci (w szczególności zwolnienia 
mieszkańców z wykonania dokumentacji, otrzymania zgody 
na realizację przyłącza, opłat związanych z wpięciem do 
sieci jak i w razie potrzeby kosztów geodezyjnych oraz 
samego wykonania) została sporządzona umowa cywilno-
prawna, na podstawie której zainteresowany otrzymuje 
przyłączenie do sieci, a urząd załatwia wszystkie sprawy 
formalno - prawne.
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18. Radny 
Piotr Ficek

W sprawie założenia lamp 
oświetleniowych przy drodze na 
kolonie Zamienice. Znajduje się tam 
12 domów, gdzie jesienią i zimą 
panują ciemności. Składam 
zapytanie, kiedy gmina Chojnów 
ujmie tę linię w projekcie? Czy jest 
szansa, że mieszkańcy doczekają się 
tam lamp?

 
31.01.2007 W planie zadań inwestycyjnych gminy Chojnów na rok 

2007 nie ma zadania polegającego na budowie oświetlenia 
ulicznego na kolonii Zamienice. Rozważana będzie 
możliwość wykonania w/w inwestycji w przyszłych 
budżetach lub w ramach współpracy z Zakładem 
Energetycznym.

19. Radny 
Mieczysław 
Wróblewski

W sprawie zamontowania lampy 
ulicznej na drodze gminnej w 
Goliszowie naprzeciwko 
gospodarstwa rolnego państwa 
Szczupaczyńskich ,

31.01.2007 W roku 2004 zostały zaproponowane i uzgodnione z 
Komisją Infrastruktury Technicznej Rady Gminy zasady i 
wykaz kolejności montowania dodatkowych punktów 
świetlnych na terenie gminy. Zasady te zostały 
przedstawione wszystkim samorządom wsi i obowiązują 
również w roku 2007. Według w/w wykazu na rok 2007 
nie przewiduje się dodatkowych punktów świetlnych w 
Goliszowie. 

20. Sołtys wsi Groble
Helena Polańska

W sprawie wymiany dachu na 
świetlicy wiejskiej w Groblach, po 
ostatniej wichurze dach nadaje się do 
całkowitej wymiany z powodu 
zacieków oraz odpadającego sufitu, 
co stanowi zagrożenie 
bezpieczeństwa dla przebywających 
na świetlicy osób,

31.01.2007 Ze względu na bardzo zły stan dachu w świetlicy w 
Groblach, będzie on wymieniony w roku 2007.

prace 
wykonano 
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21. W sprawie zmiany lokalizacji jednej 
lampy  świetlnej,  która  umocowana 
jest  na  słupie  znajdującym  się  na 
posesji,  zamiast  na  słupie  obok 
znajdującym  się  przy  drodze, 
skutkiem jest oświetlenie podwórka 
zamiast  drogi,  gdyż  drzewa 
zasłaniają  światło  bijące  od  tej 
lampy  i  zakręt  drogi  nie  jest 
oświetlony,

31.01.2007 Decyzję o zmianie lokalizacji lamp oświetlenia ulicznego 
podejmuje Rada Sołecka danej wsi. Należy dostarczyć do 
Urzędu Gminy protokół z posiedzenia Rady Sołeckiej, w 
którym  będzie  wskazany  numer  słupa,  którego  należy 
zdjąć  lampę  oraz  numer  słupa,  na  którym  należy  ją 
zamontować.  Ponadto  słup,  na  którym  ma  być 
zamontowana  lampa  musi  spełniać  warunki  techniczne 
zasilania.

prace 
wykonano

22. W sprawie zabezpieczenia barierką 
mostka przepływowego, który 
mieści się pod drogą

31.01.2007 Przepust jest w ciągu drogi powiatowej- pismo w tej 
sprawie przekazano do ZDP.

23. Radny Powiatu 
Legnickiego 
Włodzimierz 
Zatorski

W sprawie przekazania 
pomieszczenia po byłej kotłowni na 
osiedlu Przylesie w Okmianach 
mieszkańcom na cele rekreacyjno - 
sportowe. Lokal ten od dwóch lat 
nie jest wykorzystywany przez 
GZGKiM.

31.01.2007 Nieprawdą jest, że kotłownia w Okmianach nie jest 
wykorzystywana od dwóch lat. Do końca sezonu 
2005/2006 (14 maja 2006) kotłownia ogrzewała budynek 
30 K. Przekazanie pomieszczeń na cele rekreacyjno - 
sportowe mogłoby nastąpić dopiero po zdemontowaniu 
urządzeń (kocioł, zbiorniki na olej, osprzęt, sterowanie).
W chwili obecnej ze względu choćby na opary oleju 
opałowego w pomieszczeniach, pobyt osób w
dłuższym okresie byłby niewskazany. Przemieszczenie i 
zagospodarowanie urządzeń do innego obiektu lub zbycie 
na zewnątrz Gminy w celu zwolnienia pomieszczenia 
będzie trudne, ze względu na fakt, iż ogrzewanie olejem 
jest obecnie jednym z najdroższych metod ogrzewania.

pomieszczenie 
w dalszym 
ciągu zajęte 
na kotłownie 
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24. Sołtys wsi 
Pawlikowice-
Gołocin Jan 
Gawron

Proszę o ustawienie znaku  zakazu  o 
ładowności  8  ton  z  drugiej  strony 
drogi tj. od strony kościoła (dotyczy 
drogi wiejskiej w Pawlikowicach),

31.01.2007 W budżecie gminy Chojnów na rok 2007 nie przewidziano 
środków na budowę drogi asfaltowej w Gołocinie ani na 
opracowanie dokumentacji technicznej między innymi 
dlatego, że w roku 2006 w sołectwie Pawlikowice - 
Gołocin wybudowano nową drogę przez wieś 
Pawlikowice. W następnej kolejności planowane są 
budowy dróg w innych miejscowościach gminy.

25.
Proszę o odpowiedź na pismo z dnia 
12.12.2006 r. w sprawie dróg w 
Gołaczowie i Pawlikowicach.

31.01.2007 Drogi o nawierzchni gruntownej w Gołocinie i 
Pawlikowicach będą wyprofilowane w okresie wiosennym 
zgodnie z harmonogramem pracy równiarki.

26. Sołtys wsi Strupice 
Agnieszka Gąsior

Proszę o ustawienie 2 tablic 
ogłoszeniowych we wsi Strupice na 
terenie folwarku- pałacu i drugą na 
kolonii Strupie - Żerów.

31.01.2007 Decydując o ustawieniu tablic ogłoszeniowych na terenie 
wsi kierowano się głównie wielkością miejscowości. Dla 
miejscowości wielkości Strupice przewidziano lokalizację 
po jednej tablicy i w najbliższym czasie nie przewiduje się 
zwiększenia tej ilości. Natomiast samorząd wsi podejmuje 
decyzje, w którym miejscu będzie usytuowana tablica.

27. Radny 
Edward Bekaluk

Kiedy będzie naprawiona 
nawierzchnia drogi gminnej przez 
wieś Krzywa. Jest to druga część, 
czyli przedłużenie tej drogi, która 
została wyasfaltowana w roku 2006. 
Jest to sprawa pilna, gdyż osoby 
zamieszkałe wzdłuż tej drogi nie są 
w stanie z małymi dziećmi z 
wózkami dojść do sklepu bądź też 
do Ośrodka Zdrowia  w Krzywej. 
Ponadto zamieszkuje tam osoba bez 
nogi, która nie może samodzielnie 
poruszać się na wózku inwalidzkim.

22.02.2007
Wymieniona przez Pana radnego w interpelacji droga 
zostanie naprawiona równiarką w ramach wiosennych 
napraw dróg gruntowych. Wymienione prace zostaną 
przeprowadzone z chwilą gdy warunki atmosferyczne oraz 
stan drogi (droga musi wyschnąć z wody i błota) 
umożliwią ich wykonanie. Ponadto istnieje możliwość 
dowiezienia przez gminę kamienia do naprawy w/w drogi 
w miesiącu marcu.

prace 
wykonano
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28. Radna Renata 
Ostropolska

W miejscowości Pawlikowice 
proszę  o:  wykonanie  odwodnienia 
przy  nowej  drodze  obok posesji  nr 
10   i  ustawienie  oznakowania  przy 
tej drodze tj.: znaku ograniczającego 
prędkość,  znaku  niebezpieczne 
zakręty  i  ograniczenia  tonażu  przy 
kościele,  gdyż  transport  ciężarowy 
odbywa  się  w  kierunku  z  drogi 
krajowej na drogę polną, która łączy 
się z drogą asfaltową do Pawlikowic

22.02.2007 Sprawa odwodnienia drogi przy posesji nr 10  jak i sposób 
odprowadzenia wody przy stodole przyległej do drogi była 
przedmiotem uzgodnień pomiędzy wykonawcą a 
właścicielem posesji. Brak reakcji ze strony właściciela 
posesji nr 10 spowodował brak ułożenia korytek 
(dokumentacja techniczna nie przewidywała odwodnienia 
ponieważ niweleta drogi nowo wybudowanej biegła po 
istniejącej). 
- Na drodze obowiązuje ograniczenie prędkości do 50km/h 
i nie istnieją przesłanki do jej zmniejszenia.
- Droga jest na terenie zabudowanym, a jej parametry nie 
narzucają konieczności ustawiania dodatkowych 
oznakowań.
- Ograniczenie tonażu na drodze współfinansowanej z 
Terenowego Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych w 
ramach dróg do wykorzystania rolniczego nie może być 
brane pod uwagę, ponieważ tonaż sprzętu rolniczego jest 
znaczny. 

29. Radny Roman 
Zimirski

Proszę o uzupełnienie barierek na 
moście drogi gminnej między 
Konradówką a Piotrowicami

22.02.2007
Po przeprowadzonej wizji w sprawie uzupełnienia barierek 
na moście drogi gminnej między Konradówką a 
Piotrowicami nie stwierdzono braku barierek na 
przedmiotowym obiekcie mostowym.

30.
Proszę o ustawienie znaku 
informacyjnego „Konradówka” ze 
strzałką w kierunku wsi 
Konradówka na drodze krajowej 
Legnica – Bolesławiec na wysokości 
mostu na rzece Skora.

22.02.2007
Pismo w sprawie ustawienia znaku informacyjnego 
„Konradówka” ze strzałką w kierunku wsi Konradówka na 
drodze krajowej Legnica- Bolesławiec na wysokości 
mostu na rzece Skora zostało skierowane do właściciela 
drogi tj. Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 
we Wrocławiu. 

31.
 
Sołtys wsi 
Jerzmanowice 
Bronisław Wajda 

Proszę o naprawę przepustu przy 
drodze gminnej w Jerzmanowicach 
przy posesji nr 18, woda tworzy 
zastoiska przy tej posesji i zalewa łąkę

22.02.2007
Przepust znajdujący się przy drodze gminnej w 
Jerzmanowicach przy posesji nr 18, który tworzy zastoiska 
wody przy tej posesji i zalewa łąkę, zostanie udrożniony w 
II kwartale br. 
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32. Radny Ryszard 
Tajchman

Wnioskuję o odbudowę rowu 
melioracyjnego przy drodze 
powiatowej w Konradówce na 
odcinku od posesji państwa Jurewicz 
do posesji państwa Rudziak.

29.03.2007 Pismo w sprawie odbudowy wskazanego rowu zostało 
skierowane do właściciela rowu tj. Zarządu Dróg 
Powiatowych w Legnicy.

33.
Wnioskuję o stworzenie możliwości 
odpracowywania godzin na cele prac 
społecznych na terenie naszej gminy 
przez osoby skazane wyrokami 
sądowymi, które prowadziły pojazdy 
pod wpływem alkoholu bądź za inne 
wykroczenia,

29.03.2007
Możliwość odpracowania godzin na cele społeczne 
zasądzonych wyrokiem sądu na terenie Gminy Chojnów 
istnieje od wielu lat, czego przykładem są liczne przypadki 
odpracowywania takich wyroków ( ostatnio m.in.. w 
Rokitkach). Należy jednak pamiętać, że  o wymiarze 
godzin kary oraz miejscu jej odbywania decyduje sąd w 
swoim wyroku. Zdarzają się również przypadki, że 
skazani wolą odpracować karę daleko od swojego miejsca 
pobytu ze względu na opinię społeczną. 

34.
W ślad za wnioskami mieszkańców 
gminy wnioskuję o usunięcie 
poboczy przy drodze powiatowej na 
odcinku Piotrowice – Osetnica.

29.03.2007
Pismo w sprawie ścinania poboczy przy drodze 
powiatowej na odcinku Piotrowice- Osetnica zostało 
skierowane do Zarządu Dróg Powiatowych w Legnicy.

35. Radny Tadeusz 
Tomaszewski 

Ponawiam interpelację w sprawie 
udrożnienia przepustu pod drogą 
powiatową we wsi Biała  ( koło 
p.Zatwarnickiego

29.03.2007
Pismo w sprawie udrożnienia przepustu we wsi Biała 
zostało skierowane do Zarządu Dróg Powiatowych w 
Legnicy.

36.
Ponawiam interpelację w sprawie 
usunięcia konarów drzew 
stanowiących zagrożenie dla  
pieszych i ruchu samochodowego 
(koło posesji p. Ewkowskiego nr 
domu 46).

29.03.2007
Pismo w sprawie usunięcia konarów drzew we 
wskazanym miejscu we wsi Biała zostało skierowane do 
Zarządu Dróg Powiatowych w Legnicy.
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37. Radny Tadeusz 
Tomaszewski

Proszę o udrożnienie przepustu pod 
drogą gminną przy posesji p. 
Eugeniusza Zatwarnickiego 
(ponowienie interpelacji po raz 
czwarty),

27.04.2007
Pismo w sprawie udrożnienia przepustu zostało 
skierowane do właściciela drogi tj.  Zarządu Dróg 
Powiatowych w Legnicy.

38.
Proszę o usunięcie gałęzi 
stanowiących zagrożenie przy 
drodze powiatowej przy posesji nr 
97 p. Ewkowskiego (ponowienie 
interpelacji po raz czwarty),

27.04.2007
Pismo w sprawie usunięcia gałęzi przy drodze 
powiatowej w Białej zostało skierowane do Zarządu Dróg 
Powiatowych w Legnicy.

39.
Proszę o interwencję Urzędu Gminy 
Chojnów w sprawie 
niekontrolowanego zrzutu 
nieczystości płynnych do rowu 
odwadniającego w Białej.

27.04.2007
Po otrzymaniu informacji o pojawiających się 
zanieczyszczeniach w rowie KS, a także nieprzyjemnych 
zapachach w okolicy tego rowu pracownicy Urzędu Gminy 
niezwłocznie dokonali wizji w terenie oraz powiadomili 
właściciela oczyszczalni ścieków w Chojnowie. W następny 
dzień odbyła się kolejna wizja w terenie z udziałem właściciela 
oczyszczalni a także dokonano oględzin funkcjonowania 
oczyszczalni oraz zrzucanych do rowu oczyszczonych 
ścieków. Podczas w/w czynności stwierdzono, że 
przypuszczalną przyczyną zanieczyszczenia mógł być 
niekontrolowany zrzut ścieków przez nieustalonego sprawcę 
do instalacji burzowej. Podjęto następujące uzgodnienia 
zmierzające do wyeliminowania w/w zdarzeń i uciążliwości:
-odmulony zostanie na całej długości rów KS
-właściciel oczyszczalni podejmie działania w celu ustalenia 
przyczyn zanieczyszczenia oraz sprawców tego działania
-pracownicy oczyszczalni prowadzić będą ciągły monitoring 
instalacji oczyszczającej ścieki burzowe
-pracownicy     Urzędu     Gminy     prowadzić     będą     ciągły 
( bez wcześniejszego informowania właścicieli oczyszczalni  ) 
monitoring  zrzucanych  do  rowu oczyszczonych  ścieków   w 
miejscu  ich  ujścia  z  oczyszczalni. Ostatnią kontrolę 
przeprowadzono w dniu 7.05.2007r.

trwa 
monitoring 
zrzutu 
oczyszczanych 
ścieków
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40. Radna Bożena 
Frańczak

Proszę o wycięcie zakrzaczeń przy 
drodze powiatowej z Niedźwiedzic 
w kierunku Miłkowic.

27.04.2007
Pismo w sprawie wycięcia zakrzaczeń we wskazanym 
miejscu zostało skierowane do Zarządu Dróg 
Powiatowych w Legnicy. 

41.
Proszę o wykonanie remontu mostu 
przy Szkole Podstawowej w 
Niedźwiedzicach.

27.04.2007
Remont bieżący zostanie wykonany do końca roku, 
natomiast remont kapitalny jest przewidziany na rok 2008. 

remont 
wykonano

42.
 
Radny Tadeusz 
Szerszenowicz 

Wnioskuję o odbudowę rowu 
melioracyjnego przy drodze 
powiatowej w Biskupinie na odcinku 
od    p. Grodzkiego do drogi gminnej 
w kierunku posesji pani sołtys.

27.04.2007 Wniosek w przedmiotowej sprawie został skierowany do 
właściciela drogi tj. Zarządu Dróg Powiatowych w 
Legnicy.

43.
Wnioskuję o naprawę przepustu pod 
drogą gminną w Biskupinie w 
kierunku kościoła,

27.04.2007
We wskazanym miejscu przepust nie istnieje. 

44.
Wnioskuję o zamontowanie barierek 
na moście w Rokitkach za posesją 
p.Gutów i p. Majewskich ponieważ 
ich brak zagraża bezpieczeństwu 
dzieci uczęszczających do szkoły

27.04.2007
Barierki ochronne na moście zostaną zamontowane do 
końca m-ca czerwca. 

prace 
wykonano

45. Radny Ryszard 
Tajchman 

Zwracam się z prośbą o 
umieszczenie nieopodal kościoła w 
Konradówce kontenera lub kubła na 
śmieci,

27.04.2007 Kubeł na śmieci o pojemności 120 l ustawiony jest przy 
kościele w Konradówce już od kilku miesięcy. 

46.
Proszę  o  uczestnictwo  w  sesjach 
Rady Gminy Chojnów naczelników 
–  szefów  wydziałów,  GOPS  i 
GZKiM,  co  najmniej  do  punktu  – 
interpelacje  i  zapytania  porządku 
obrad.

27.04.2007
Dołożę wszelkich starań, aby w kolejnych sesjach Rady 
Gminy uczestniczyli kierownicy jednostek 
organizacyjnych Gminy Chojnów oraz wydziałów Urzędu 
Gminy. 

kierownictwo 
Urzędu Gminy 
oraz jednostek 
organizacyjnych 
uczestniczy w 
posiedzeniach 
Rady Gminy 
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47. Radny Mirosław 
Bandziak 

Proszę o przycięcie gałęzi drzew 
przydrożnych, które zasłaniają 
oświetlenie uliczne w miejscowości 
Stary Łom

27.04.2007
Pismo w sprawie przycięcia gałęzi we wskazanym miejscu 
zostało skierowane do Zarządu Dróg Powiatowych w 
Legnicy. 

48.
Proszę  o  wycięcie  zakrzaczeń  przy 
drodze powiatowej  Jerzmanowice  – 
Stary Łom.

27.04.2007
Pismo w sprawie wycięcia zakrzaczeń we wskazanym 
miejscu zostało skierowane do Zarządu Dróg 
Powiatowych w Legnicy

49. Radny Roman 
Zimirski 

Wnioskuję o wykonanie prac 
melioracyjnych „młynówki” na 
wysokości wodospadu na początku 
wsi Konradówka od strony 
Chojnowa

27.04.2007
Rów melioracyjny „Młynówka” jest własnością Skarbu 
Państwa( Starostwo Powiatowe),  aczkolwiek gmina w 
ramach prac interwencyjnych przystąpi do oczyszczania 
przedmiotowego rowu. 

prace 
wykonano

50. Radna Renata 
Ostropolska

Proszę o przekazanie interpelacji do 
Zarządu Dróg Krajowych w sprawie 
wykonania zatoki przystankowej we 
wsi Dobroszów przy drodze 
krajowej nr 94 na pograniczu gminy 
Miłkowice z gminą Chojnów po 
stronie prawej.

27.04.2007 Wniosek w sprawie wykonania zatoki przystankowej we 
wsi Dobroszów zostanie przesłany do Generalnej Dyrekcji 
Dróg Krajowych i Autostrad oddział we Wrocławiu. 

51. Radny Mieczysław 
Wróblewski 

Mieszkańcy wsi Goliszowa proszą o 
zamontowanie spowalniacza na 
drodze gminnej biegnącej     
     w kierunku gospodarstwa 
rybackiego obok posesji p. 
Jurczenków

27.04.2007 Po przeprowadzeniu analizy natężenia ruchu oraz biorąc 
po uwagę, że jest to teren zabudowany uznano, iż nie 
zachodzi potrzeba montażu spowalniacza we wskazanym 
miejscu. 

52. Sołtys wsi Stary 
Łom Wanda Łysak

Dotyczącą mieszkańca wsi Stary 
Łom p. Zbigniewa Karłowskiego, 
która stanowi załącznik do 
niniejszego wyciągu.

27.04.2007 Pismo w sprawie kłopotów z dostępem do internetu w 
miejscowości Stary Łom skierowano do telekomunikacji. 
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53. Radny
 Piotr Ficek 

Proszę o usunięcie zakrzaczeń w 
rowach obok drogi powiatowej na 
trasie Zamienice - Jaroszówka, jak 
również o wykoszenie poboczy na 
trasie Jaroszówka – Zamienice – 
Rokitki.

24.05.2007
Pismo w sprawie usunięcia zakrzaczeń w rowach obok 
drogi powiatowej na trasie Zamienice - Jaroszówka, jak 
również o wykoszenie poboczy na trasie Jaroszówka – 
Zamienice – Rokitki zostało skierowane do administratora 
drogi jakim jest Zarząd Dróg Powiatowych. 

54. Radny Edward 
Bekaluk 

Poprosił o usunięcie pniaków po 
przewróconych drzewach 
(wywrotach)  i wyrównanie poboczy 
na terenie całej gminy.

24.05.2007
Pismo w sprawie usunięcia pniaków po przewróconych 
drzewach (wywrotach)  i wyrównanie poboczy na terenie 
całej gminy zostało skierowane do administratora drogi 
jakim jest Zarząd Dróg Powiatowych.

55. Radny Tadeusz 
Tomaszewski 

Proszę o udrożnienie przepustu pod 
drogą gminną przy posesji p. 
Eugeniusza Zatwarnickiego 
( ponowienie interpelacji po raz 
czwarty),

24.05.2007
Pismo w sprawie udrożnienia przepustu pod drogą gminną 
przy posesji p. Eugeniusza Zatwarnickiego zostało 
skierowane do administratora drogi jakim jest Zarząd 
Dróg Powiatowych.

56.
Proszę o usunięcie konarów 
stanowiących zagrożenie przy 
posesji p. Ewkowskich,

24.05.2007
Pismo w sprawie o usunięcia konarów stanowiących 
zagrożenie przy posesji p. Ewkowskich zostało 
skierowane do administratora drogi jakim jest Zarząd 
Dróg Powiatowych.

57.
Proszę o poprawę przepustu przy 
drodze powiatowej Chojnów – Biała, 24.05.2007

Pismo w sprawie poprawy przepustu przy drodze 
powiatowej Chojnów – Biała, zostało skierowane do 
administratora drogi jakim jest Zarząd Dróg Powiatowych.

prace 
wykonano 

58. 
Proszę o skoszenie poboczy przy 
drodze powiatowej 24.05.2007

Pismo w sprawie skoszenia poboczy przy drodze 
powiatowej, zostało skierowane do administratora drogi 
jakim jest Zarząd Dróg Powiatowych.

59. Radna Renata 
Ostropolska 

Wnioskuję o skoszenie trawy i 
zarośli przy drogach powiatowych 
na terenie całej Gminy Chojnów jest 
to również wniosek Komisji 
Infrastruktury Technicznej.  
Proszę o przekazanie wniosku do 
Zarządu Dróg Powiatowych.

24.05.2007 Pismo w sprawie skoszenia trawy i zarośli przy drogach 
powiatowych na terenie całej Gminy Chojnów zostało 
skierowane do administratora drogi jakim jest Zarząd 
Dróg Powiatowych.
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60.
W miejscowości Strupice proszę o:
-wyczyszczenie zbiornika wodnego,
-zakup kosza na śmieci do świetlicy 
wiejskiej,
-usunięcie drzew rosnących przy 
budynkach mieszkalnych, które 
stwarzają zagrożenie szczególne 
podczas burz.

24.05.2007
-Zbiornik został odkrzaczony umożliwia to swobodny 
przepływ wody- odmulanie zbiornika będziemy 
prowadzili w okresie zimowym,
-w każdej świetlicy na terenie gminy umieszczamy kosze 
na śmieci,
-drzewa rosnące na posesjach są własnością właściciela 
posesji to on odpowiada za ich stan jak też stwarzające 
zagrożenie. 

61. Radny Krzysztof 
Sowiński 

Proszę o wycięcie zakrzaczeń w 
parku gminnym w Witkowie.

24.05.2007
Zakrzaczenia w parku w Witowie zostaną wycięte przez 
pracowników zatrudnionych w ramach prac 
interwencyjnych w miesiącach jesienno- zimowych. 

prace 
wykonano

62.
Pan Bałujew Zenon zwraca się z 
prośbą do Urzędu Gminy o ustalenie 
granic drogi gminnej, proszę o 
kontakt z tym panem,

24.05.2007
Dnia 11.06.2007r. odbyło się spotkanie na gruncie celem 
podjęcia decyzji związanej z ewentualnym wskazaniem 
granic. Na spotkanie przybył tylko p. Bałujew – ustalono 
następne spotkanie po 25.06.2007 r. 

problem 
został 
rozwiązany 
polubownie

63.
Proszę o wykoszenie poboczy oraz 
zakrzaczeń wzdłuż drogi powiatowej 
od Jerzmanowic do Starego Łomu,

24.05.2007
Pismo w sprawie wykoszenia poboczy oraz zakrzaczeń 
wzdłuż drogi powiatowej od Jerzmanowic do Starego 
Łomu, skierowano do Powiatowego Zarządu Dróg. 

64.
Zwracam się z prośbą o naprawę 
pobocza przy drodze powiatowej w 
Witkowie ( duże wyrwy po 
zawalonych lipach – grozi 
wypadkiem),

24.05.2007 Pismo w sprawie naprawy pobocza przy drodze 
powiatowej w Witkowie zostało skierowane do 
Powiatowego Zarządu Dróg. 

65.
Zgłaszam ponownie interpelacje w 
celu podjęcia rozmów z Zarządem 
Dróg Krajowych odnośnie zatoki 
przystankowej i przystanków na 
wysokości miejscowości Witków 
Kolonia.

24.05.2007 W sprawie planowanej inwestycji i lokalizacji zatoki 
przystankowej na wysokości miejscowości Witków 
Kolonia wystąpiliśmy zgodnie z interpelacją do Zarządu 
Dróg Krajowych. 
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66. Radny Mieczysław 
Wróblewski 

Proszę o wyrównanie i załatanie 
dużych wyrw-dziur na drodze 
gminnej od Goliszowa 
do stacji Goliszów i drogi gminnej 
od Świetlicy wiejskiej w kierunku 
Jaroszówki. 

24.05.2007 Na drogę gminną od Goliszowa do stacji Goliszów i drogę 
gminną od świetlicy wiejskiej w kierunku Jaroszówki 
zostanie skierowana równiarka, a  w razie potrzeby 
dodatkowo dowieziony zostanie tłuczeń. Prace zostaną 
wykonane w miesiącu czerwcu. 

prace 
wykonano

67. Radny Tadeusz 
Tomaszewski

Proszę o udrożnienie przepustu pod 
drogą powiatową przy posesji p. 
Eugeniusza Zatwarnickiego,

26.06.2007
Wniosek w sprawie udrożnienia przepustu pod drogą 
powiatową przy posesji p. Eugeniusza Zatwarnickiego,
Przesłano do Powiatowego Zarządu Dróg w Legnicy jako 
zarządcy drogi.

68.
Proszę o odbudowę muru 
stanowiącego przyczółek przy 
drodze powiatowej „ nowej” 
Chojnów, Biała.

26.06.2007
Wniosek w sprawie odbudowy muru stanowiącego 
przyczółek przy drodze powiatowej „ nowej” Chojnów, 
Biała przesłano do Powiatowego Zarządu Dróg w Legnicy 
jako zarządcy drogi. 

69. Radna Bożena 
Frańczak 

Proszę o załatanie dziur drogi 
powiatowej w Niedźwiedzicach 26.06.2007

Wniosek w sprawie załatania dziur drogi powiatowej w 
Niedźwiedzicach przesłano do Zarządu Dróg w Legnicy 
jako zarządcy drogi.

70.
Proszę o naprawę przystanku w 
Niedźwiedzicach przy byłym PGR. 26.06.2007

Przystanek autobusowy w Niedźwiedzicach zostanie 
naprawiony po zakończeniu wakacyjnych remontów  w 
szkołach  ze względu na małą ilość pracowników 
zatrudnionych w ramach prac interwencyjnych. 

prace 
wykonano

71.
Radny Mirosław 
Bandziak 

Proszę o usunięcie pni drzew 
wywróconych podczas burzy w 
maju, oraz zabezpieczenie wyrw po 
tych pniach przy posesji p. 
Zbigniewa Szweda Stary Łom Nr 
76, Krzywa koło byłej mleczarni.

26.06.2007
Wniosek w sprawie usunięcia pni drzew wywróconych 
podczas burzy w maju, oraz zabezpieczenie wyrw po tych 
pniach przy posesji p. Zbigniewa Szweda Stary Łom Nr 
76, Krzywa koło byłej mleczarni przesłano do 
Powiatowego Zarządu Dróg w Legnicy jako zarządcy 
drogi. 
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72. Radny Krzysztof 
Sowiński

Ponowienie interpelacji o naprawę 
pobocza przy drodze powiatowej w 
Witkowie ( duże wyrwy po 
zawalonych lipach – grozi 
zawaleniem). 

26.06.2007
Wniosek w sprawie naprawy pobocza przy drodze 
powiatowej w Witkowie przesłano do Powiatowego 
Zarządu Dróg w Legnicy jako zarządcy drogi. 

73. Radny Tadeusz 
Tomaszewski

Ponawiam interpelację w sprawie 
udrożnienia przepustu pod drogą 
powiatową Nr 2212D  we wsi Biała 
( koło p.Zatwarnickiego),

31.08.2007
Pismo w sprawie udrożnienia przepustu pod drogą 
powiatową Nr 2212D  we wsi Biała zostanie ponownie 
skierowane do właściciela drogi tj. Zarządu Dróg 
Powiatowych w Legnicy.

74.
Ponawiam interpelację w sprawie 
remontu przejazdu będącego w 
użytkowaniu wspólnym 
mieszkańców wsi Biała.

31.08.2007
Pismo w sprawie remontu przejazdu będącego w 
użytkowaniu wspólnym mieszkańców wsi Biała zostało 
powtórnie przesłane do Zarządu Dróg Powiatowych 
(jednocześnie pragnę nadmienić, że odpowiedź na tę 
interpelację Pan otrzymał z Zarządu Dróg- Zarząd 
potraktował to jako zjazd na działkę, w takim wypadku 
utrzymanie leży po stronie właściciela działki). 

75. Radny Ryszard 
Tajchman 

W związku z rozpoczynającym się 
rokiem szkolnym w imieniu 
mieszkańców Gołaczowa ponawiam 
prośbę o utworzenie przystanku na 
żądanie na początku wsi nieopodal 
stacji paliw. 

31.08.2007 W sprawie przystanku na żądanie w miejscowości 
Gołaczów wystąpiono ponownie z pismem do PKS S.A 
Lubin. 

76.
Wnioskuję o likwidację dzikiego 
wysypiska śmieci nieopodal byłego 
punktu skupu buraków w 
Budziwojowie,

31.08.2007 Śmieci na terenie byłego punktu skupu buraków w 
Budziwojowie zostały uprzątnięte. 

prace 
wykonano

77.
Wnioskuję o zmianę znaku „ustąp 
pierwszeństwa przejazdu” na znak 
„stop” w Konradówce na drodze 
gminnej (skrzyżowanie z drogą 
powiatową nieopodal krzyża).

31.08.2007
Wniosek w sprawie zmianę znaku „ustąp pierwszeństwa 
przejazdu” na znak „stop” w Konradówce na drodze 
gminnej (skrzyżowanie z drogą powiatową nieopodal 
krzyża), został przekazany do rozpatrzenia przez komisję 
bezpieczeństwa przy Starostwie Powiatowym w Legnicy.

17



78. Radna Renata 
Ostropolska

Proszę o przekazanie poniższych 
interpelacji do Zarządu Dróg 
Powiatowych:
a)w sprawie wyczyszczenia rowu przy 
drodze powiatowej z Dobroszowa do 
Pawlikowic z obciętych gałęzi po 
stronie prawej oraz wypalonych 
krzaków  i gałęzi drzew podczas pożaru 
ścierniska po stronie lewej,
b)umiejscowienie znaków drogowych 
w kierunku Pawlikowic i 
Budziwojowowa,

31.08.2007 Interpelacje w sprawach: wyczyszczenia rowu przy 
drodze powiatowej z Dobroszowa do Pawlikowic z 
obciętych gałęzi po stronie prawej oraz wypalonych 
krzaków   i gałęzi drzew podczas pożaru ścierniska po 
stronie lewej, umiejscowienia znaków drogowych w 
kierunku Pawlikowic i Budziwojowowa, zostaną 
przekazane do Zarządu Dróg Powiatowych w Legnicy. 

79.
Proszę o usunięcie powstałej dziury w 
przepuście przy świetlicy w iejskiej w 
Doroszowie pod wiatą przystankową

31.08.2007
Dziura w przepuście przy świetlicy wiejskiej w 
Doroszowie zostanie zlikwidowana do końca września 
2007r. 

prace 
wykonano

80. Radny Bartosz 
Chwałek 

Proszę o zamontowanie progu 
zwalniającego na drodze gminnej na 
wysokości sklepu. Prędkość z jaką 
wjeżdżają na tę drogę samochody 
stanowi ogromne zagrożenie zarówno 
dla mieszkańców wsi, jak i dzieci 
dojeżdżających do szkoły w 
Budziwojowie 

31.08.2007 Po dokonaniu analizy usytuowania sklepu i istniejącego 
skrzyżowania drogi gminnej z powiatową oraz ścieku jaki 
istnieje przy wjeździe na drogę gminną
 z drogi powiatowej, jak również przepisów ruchu 
drogowego, nie ma uzasadnionych podstaw 
zamontowania tzw. progu zwalniającego. 

81.
Radna Renata 
Ostropolska 

Interpelacja dotycząca wymiany wiat 
przystankowych w miejscowości 
Strupice, Dzwonów, Budziwojów. 
W miejscowości Dzwonów obecna 
wiata jest zdemolowana. Proszę o 
uwzględnienie wymiany wiat w 
budżecie na rok 2008. 

11.09.2007
Wiaty na terenie Gminy Chojnów wymieniane są 
systematycznie w kolejnych latach budżetowych zgodnie z 
zapotrzebowaniem i możliwościami finansowymi. 
Plan wydatków na przyszły rok zostanie określony przy 
konstrukcji projektu budżetu na rok 2008, który opracowany 
będzie do 15 listopada br. Przy jego konstrukcji będą brane 
pod uwagę potrzeby zgłaszane przez poszczególne wsie, 
również w zakresie wymiany wiat przystankowych. 

82. Radny Tadeusz 
Szerszenowicz

W sprawie naprawy (zespawania) 
barierki na moście w Biskupinie 
koło posesji p. Łyszczarczyków

25.09.2007 Barierka na moście w Biskupinie zostanie naprawiona w 
miesiącu październiku 2007 r.

prace 
wykonano
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83. Radny Tadeusz 
Tomaszewski

Proszę  o  udrożnienie  przepustu  w 
miejscowości  Biała  pod  drogą 
gminną  przy  posesji  p.Eugeniusza 
Zatwarnickiego

30.10.2007
Pismo w sprawie udrożnienia przepustu pod drogą 
powiatową Nr 2212D  we wsi Biała zostanie ponownie 
skierowane do właściciela drogi tj. Zarządu Dróg 
Powiatowych w Legnicy.

84.
Proszę  o  naprawę  przejazdu  „przy 
stawach” we wsi Biała. 30.10.2007

Pismo w sprawie naprawy przejazdu „przy stawach” we 
wsi Biała zostało przesłane do Zarządu Dróg 
Powiatowych w Legnicy.

85. Komisja 
Infrastruktury

W sprawie  zwiększenia środków 
pieniężnych na utrzymanie 
równiarki gminnej z obsługą na rok 
2008.

30.10.2007
 W budżecie gminy na rok 2008 zostaną zaproponowane 
środki finansowe na utrzymanie równiarki w wysokości 
pozwalającej  na  remonty  dróg  gruntowych  w 
wymaganym  zakresie,  a  także  w  ramach  posiadanych 
możliwości finansowych.

86. Radny Ryszard 
Tajchman

W sprawie naprawy drogi Gołaczów 
-  Konradówka oraz drogi Osetnica – 
Konradówka

30.10.2007
Drogi Gołaczów – Konradówka i Osetnica – Konradówka 
zostaną naprawione   w bieżącym roku, jeżeli pozwoli na 
to czas ( do naprawy jest wiele dróg) oraz warunki 
atmosferyczne

prace 
wykonano

87. Radny Andrzej 
Pyrz

Zwracam się z prośbą o wystąpienie 
do Dyrekcji PKP o spowodowanie, 
aby pociąg wyjeżdżający o godzinie 
6 ºº z Bolesławca zatrzymywał się w 
Okmianach. Ustanowienie 
dodatkowego przystanku na stacji 
Okmiany w znaczący sposób ułatwi
 wielu  osobom dojazd  do  pracy  w 
Chojnowie i Legnicy. 

30.10.2007
Pismo w sprawie wystąpienia do Dyrekcji PKP o 
spowodowanie, aby pociąg wyjeżdżający o godzinie 6 ºº 
z Bolesławca zatrzymywał się w Okmianach zostało 
przekazane do Zakładu Ruchu PKP Oddział w Legnicy.
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88. Radny Roman 
Zimirski

Proszę o wyczyszczenie rowu 
melioracyjnego „Młynówka” 
Konradówka (wodospad) – 
Piotrowice

30.10.2007 Czyszczenie  rowu  melioracyjnego  „młynówki” 
rozpoczęto na początku listopada br.

prace 
wykonano

89.
Na prośbę sołtysa Gołaczowa proszę 
wyjaśnić  dlaczego  przystanek 
autobusowy  na  żądanie  nie  może 
stanąć w Gołaczowie  na wysokości 
CPN. 

30.10.2007
Zgodnie z pismem PKS Lubin S.A. zatrzymywanie się 
autobusów   w Gołaczowie na wysokości stacji paliw jest 
możliwe jedynie po wykonaniu zatok postojowych po 
obu stronach drogi.

90. Radny Piotr Ficek
W sprawie uwzględnienia w 
przyszłym budżecie wymiany 
przystanku autobusowego w
 Zamienicach naprzeciwko kościoła i 
świetlicy. 

30.10.2007
W budżecie gminy na rok 2008 planowany jest ciąg 
dalszy wymiany wiat przystankowych na terenie gminy. 
W pierwszej kolejności wymienione będą wiaty 
najstarsze i w najgorszym stanie technicznym lub w 
miejscach, gdzie zachodzi uzasadniona potrzeba ich 
zainstalowania. 

91. Radny Tadeusz 
Szerszenowicz 

Proszę o nowy przystanek 
autobusowy w Biskupinie

22.11.2007
W  budżecie  gminy  na  rok  2008  planowany  jest  ciąg 
dalszy wymiany wiat przystankowych na terenie gminy. 
W  pierwszej  kolejności  wymienione  będą  wiaty 
najstarsze  i  w  najgorszym  stanie  technicznym  lub  w 
miejscach  gdzie  zachodzi  uzasadniona  potrzeba  ich 
zainstalowania.

92.
Proszę o podłączenie wody do 
pomieszczenia kuchennego w 
świetlicy w Biskupinie

22.11.2007
Gminny  Zakład  Gospodarki  Komunalnej  i 
Mieszkaniowej  wykona  podłączenie  wody  do 
pomieszczenia kuchennego w świetlicy w Biskupinie do 
końca grudnia 2007 r.

93.
Proszę o usunięcie wygrabień oraz 
uzupełnienie kilku niebezpiecznych 
załamań na drodze powiatowej w 
Biskupinie.

22.11.2007 Pismo w sprawie usunięcia wygarbień oraz  uzupełnienia 
kilku niebezpiecznych załamań na drodze powiatowej w 
Biskupinie  przesłano  do  zarządcy  tej  drogi  tj.  Zarządu 
Dróg Powiatowych w Legnicy 
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94. Radny Tadeusz 
Tomaszewski

Proszę o udrożnienie przepustu w 
miejscowości Biała pod drogą 
powiatową przy posesji  p. 
Eugeniusza Zatwarnickiego

22.11.2007
Pismo w sprawie udrożnienia przepustu pod drogą 
powiatową Nr 2212D  we wsi Biała ( przy posesji  p. 
Eugeniusza Zatwarnickiego) zostanie ponownie 
skierowane do właściciela drogi tj. Zarządu Dróg 
Powiatowych w Legnicy.

95.
Proszę o remont przyczółku przy 
przejeździe na trasie Chojnów- 
Biała.

22.11.2007
Remont przyczółka przepustu zostanie wykonany do 
końca bieżącego roku. 

prace 
wykonano

96.
Proszę o kapitalny remont wiaty 
przystankowej koło posesji p. 
Kułacz (wymiana dachu, 
uzupełnienie ścian).

22.11.2007 Wiata przystankowa w Białej została naprawiona.

97. Radna Renata 
Ostropolska

Proszę o przekazanie interpelacji do 
Zarządu Dróg Powiatowych w 
Legnicy dotyczącą usunięcia 
zakrzaczeń z drogi krajowej  w 
Dobroszowie w kierunku Gołocina, 
Budziwojowa

22.11.2007 Interpelacja zostanie przekazana do Zarządu Dróg 
Powiatowych w Legnicy.

98.
Proszę o udrożnienie przepustu przy 
zjeździe z drogi powiatowej na 
drogę gminną  przy posesji nr 7 w 
Dobroszowie oraz o uzupełnienie 
obsuniętego pobocza przy  
 przepuście znajdującym się  na 
skrzyżowaniu drogi powiatowej z 
drogą gminną  asfaltową.

22.11.2007
Przepust przy zjeździe z drogi powiatowej na drogę 
gminną przy posesji nr 7 w Dobroszowie zostanie 
udrożniony w 2008r. Natomiast wniosek 
o uzupełnienie obsuniętego pobocza przy przepuście 
znajdującym się na skrzyżowaniu drogi powiatowej z 
drogą gminną asfaltową zostanie przekazane do Zarządu 
Dróg Powiatowych w  Legnicy.
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99. Radny Ryszard 
Tajchman

W sprawie Pana Jacka Wierciocha, 
chodzi o kwestię jego braku 
zameldowania oraz przydzielenia 
lokalu mieszkalnego . Brak meldunku 
stwarza problemy  z wydaniem 
dowodu osobistego, podjęciem 
legalnej pracy, czy uzyskaniem 
kredytu na zakup mieszkania itd. 
Sprawa Pana Wierciocha nie jest 
kwestią nową jest na rozwiązaniu od , 
co najmniej trzech lat w związku z 
powyższym proszę  o ponowne 
rozpatrzenie powyższej prośby.

17.12.2007 W dniu 27 grudnia 2007r. doszło do spotkania i 
rozmowy z Panem Jackiem Wierciochem w wyniku 
którego załatwione zostały sprawy meldunkowe p. 
Wierciocha.

100. Sołtys sołectwa 
Strupice Agnieszka 
Gąsior 

W związku z tym, że w Strupicach 
jest nowa nawierzchnia asfaltowa 
drogi, a  samochody jeżdżą bardzo 
szybko – wnioskuję o ustawienie 
znaku ograniczenia prędkości jazdy 
przez obszar zabudowany i 
zamontowanie progów 
zwalniających.

17.12.2007 Przedmiotową interpelację w sprawie ustawienia znaku 
ograniczenia prędkości jazdy przez obszar zabudowany i 
zamontowanie  progów  zwalniających  w  Strupicach, 
przekazano Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa Ruchu 
Drogowego.

101.
Wnioskuję o przystanek na żądanie w 
Strupicach w okolicy numeru 19 , 
ponieważ dużo osób z tego rejonu 
zatrzymuje tam autobus  (kierowcy 
autobusów  zatrzymują się, ale 
przypominają o ustawieniu w/w 
znaku),

17.12.2007 Przedmiotową interpelację w sprawie postawienia 
przystanku na żądanie w Strupicach w okolicy numeru 
19,  przekazano Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa 
Ruchu Drogowego.
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102. Lampy w Strupicach:  koło   
p. R. Lewandowskiego  z tych lamp 
lecą iskry , a jest ona blisko 
budynków reszta lamp mruga lub 
jarzą się. Numery lamp I 45PO6, 
I43P07, I11P015, I12PO16, 
I13PO12, I39P05, I156P02 – iskry, 
I56P03, II5P017  i I40P04.

17.12.2007
Wadliwe funkcjonowanie lamp oświetlenia drogowego 
w Strupicach zgłoszone zostało do Zakładu 
Energetycznego w Chojnowie w celu usunięcia usterki

usterki 
usunięto

103.
Radny Tadeusz 
Tomaszewski

Proszę o udrożnienie przepustu w 
miejscowości Biała pod drogą 
powiatową przy posesji  p. 
Eugeniusza Zatwarnickiego

28.12.2007
Pismo  w  sprawie  udrożnienia  przepustu  pod  drogą 
powiatową  we  wsi  Biała  (przy  posesji  p.  Eugeniusza 
Zatwarnickiego)  przekazano  do  Zarządu  Dróg 
Powiatowych w Legnicy tj. do administratora drogi. 
W  załączeniu  przesyłam  pismo  Powiatowego  Zarządu 
Dróg w Legnicy z dnia 10 grudnia 2007 r. 
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